
Trafikudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 19. maj 2011

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål AJ
Hvordan ser ministeren nu på spørgsmålet om mulig statsstøtte til DSB First
efter offentliggørelsen af notatet om sagen fra Bech-Bruun til DSB (jf. TRU
alm. del – bilag 324) og kammeradvokatens bemærkninger til dette notat (jf.
TRU alm. del – bilag 325) og set i lyset af artiklen i Berlingske 17. maj 2011
”Advokater: DSBFirst var bæredygtig”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Baastrup (SF).

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen
formand

1/1

Trafikudvalget 2010-11
TRU alm. del Samrådsspørgsmål AJ
Offentligt


